
Styrelsemöte för Simris-Viarps Byalag  Protokoll nr 6, 24/25 

Måndagen den 31 mars 2025, kl. 18.45 

hos Fredric Ferrari, Viarpsvägen 78 

Närvarande: Agneta Månsson, Mats Wallgren, Maria Nordh, Lena Nydahl,  

Fredric Ferrari och Andreas Rebert 

  

§ 1 Godkännande av föregående protokoll – nr 5 24/25 

Föregående protokoll godkändes.  

 

§ 2 Ekonomisk rapport  

Agneta redogjorde för byalagets ekonomi. Aktuellt saldo på banken var 

69 987 kronor och i kontanta medel 3287 kronor.  

 

§ 3 Medlemsstatistik 

Andreas redogjorde för medlemsantalet till dagens datum. 101 hushåll har 

betalat medlemsavgift för 2025. Av dessa är 6 nya, dvs fanns inte med i 

medlemsregistret för 2024. Av de medlemmar som betalade för 2024, men 

som ännu inte valt att bli medlemmar för 2025 känner vi till att åtminstone 4 

flyttat från våra byar och 2 har gått ur tiden.  

 

§ 4 Utsmyckningsersättning 

Andreas har ansökt om utsmyckningsersättning och denna ansökan har 

godkänts av kommunen. Det är vid detta möte okänt när ersättning betalas 

ut. Vi ska kolla med Margareta Torlegård om hon vill fortsätta sköta våra 

blommor. Mats och Johan hjälper till med bevattning.   

 

§ 5 Kurs i hjärt- och lungräddning 

Annika har varit i kontakt med HjärtLung i Tomelilla och de tar 600 kronor per 

tillfälle för en kurs med 8 eller fler deltagare. Kurs kan hållas i Tomelilla eller i 

egen lokal. Vi beslutade att vi även ska försöka få kontakt med Röda Korset 

och se om de erbjuder kurser.  

 

§ 6 Kommunen: Samråd översiktsplan 2/4 

Andreas redogjorde kort för översiktsplanen som kommer diskuteras på 

samråd med kommunen den 2/4. Om vi får möjlighet att ge synpunkter på 

översiktsplanen så nämndes följande punkter. 

- Anlägg parkeringsplatser vid fotbollsplanen i Simris. 

- Se till att industriområdet i hamnen inte avvecklas pga. nybyggnation av 



bostäder. Det är viktigt med verksamheter i kommunen.  

 

§ 7 Boulestart – vem gör vad 

Maria har briketter som vi kan använda vid grillning. Mats har ketchup, 

senap, tändvätska och en del korvbröd. Agneta handlar korv och fler 

korvbröd. Vi anger i inbjudan att var och en tar med egen dricka samt att 

grillen tänds kl. 18.30.  

 

§ 8 Valborgsmässoafton / Store hög 

Lena kollar med Pia och Torbjörn hur planering för Valborg ser ut samt även 

när röjning ska ske av Store hög. Vi informerar om eventuell röjning via e-post 

och Facebook. Valborgsmässoafton informerar vi som vanligt om i vårt 

informationsblad.  

 

§ 9 Inventering kompetenser 

Detta kan ske genom ett utskick till medlemmarna, men vi måste fundera 

igenom hur vi ska hantera informationen. Det måste framgå att det är på 

frivillig basis samt att endast styrelsemedlemmar ska ha tillgång till ett 

register med kompetenser. Det måste även vara möjligt för en person att be 

att bli bortplockad från registret. Dessutom måste det underhållas annars blir 

snabbt informationen förlegad.  

 

Vi måste fundera mer på detta och eventuellt invänta mer instruktioner från 

kommunens beredskapssamordnare.  

  

§ 10 Inventering elverk 

Slutsatsen är densamma som för paragraf 9 ovan. 

 

§ 11 Branddammen 

Annika har varit i kontakt med kommunen angående skicket på 

branddammen i Simris. Följande svar fick vi från kommunen:  

 

”En branddamm är en konstgjord vattensamling i syfte att tillhandahålla 

tillräckligt mycket släckvatten vid en eventuell brand.  

 

Huruvida det finns vatten i branddammen i Simris eller inte har jag ingen 

vetskap om. De som har kontroll på vattentillgången i våra branddammar är 

räddningstjänsten.  

 

Om vatten finns i aktuell branddamm utgår vi ifrån att vattnet är otjänligt 



som dricksvatten men möjligt att använda för bevattning. Vid eventuell kris 

där kommunen behöver vattnet är det naturligtvis möjligt att pumpa upp 

vattnet för olika ändamål.” 

 

§ 12 Övriga frågor 

 

a. Kommunen: Byalagsträff den 23 april kl 17-18:30  

Två personen från byalaget är välkomna till byalagsträff den 23 april. 

Samhällsbyggnadsförvaltningen informerar om vad som är på gång i 

byarna. Leader Östra Skåne informerar om projektstöd för 

landsbygdsutveckling. Vi får återkomma till vem som representerar 

byalaget.  

 

b. Arkitekturdag 7 maj på Skeppet 

Kommunen arrangerar en arkitekturdag. Vi beslutade att vi kan 

informera om denna dag via vårt informationsblad. 

 

c. Medlemskap i Hela Sverige Skåne 

Vi beslöt att vi får återkomma till denna fråga. Ingen har haft tid att 

sätta sig in i föreningen.  

 

d. Konsert: Pärlor på Grand den 25 maj 

Vi har blivit kontaktade av Kultursmedjan Österlen där de frågade om vi 

kan sprida information om konserten Pärlor på Grand den 25 maj kl. 16. 

Vi beslöt att vi kan sätta upp deras affisch på anslagstavlan samt 

informera i vårt nästa informationsblad.  

 

e. Simrisdagen 

- Vi beslöt att vi hyr tält precis som 2024. Mats tar kontakt med 

personen som hyr ut tältet.  

- Agneta kollar med Håkan angående hyra av bord och bänkar. 

- Vi kommer kolla upp annat alternativ för maten. 

- Vi kom överens om att vi ska fundera på underhållning under kvällen. 

Förslag var lokala musiker.  

 

§ 13 Nästa styrelsemöte 

Nästa möte äger rum måndagen den 2 juni kl. 18.00 hos Lena Nydahl. Mötet 

avslutades och vi tackade Fredric för god fika. 

 

 


